
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 100.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 27.6.2018

od 14:30 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Ing. Zdeňka Sl ivková, zástupce tajemníka
Mgr. Emi l  Šnaidauf,  radní

Omluveni: Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Josef Štěpánek, radní

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : Mgr. Ivan Kůs, starosta

Ověřovatelé: Mgr. Emi l  Šnaidauf,  radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájil ve 14,30 hod a jednání řídil starosta Mgr. Kůs.
Přivítal na jednání rady nové členy Rady města Beroun a popřál jim, aby se jim práce dařila. 
Omluvil tajemníka městského úřadu z dnešního jednání a konstatoval, že je přítomna zástupkyně 
tajemníka Ing. Slivková.
Radní se na žádost Ing. Mišiny domluvili na konání mimořádné schůze rady města dne 9. 7. 2018 v 
8,30 hodin.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta

2. Připomínky k zápisu z 99. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta

3. 841/100/RM/2018 Program schůze rady města
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I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 27. 6. 2018.

Mgr. Kůs upozornil na doplnění příloh k volným návrhům 29 a 33, které členové rady obdrželi na 
stůl. Příloha k bodu 33 programu jednání byla členům rady doručena i v elektronické podobě.
Dále upozornil na volný návrh Informace o výsledku soudního řízení - pozemky p.č. 1226/1 a 
2255/1 v k.ú. Beroun, který radní taktéž obdrželi na stůl. Navrhl jeho projednání jako bod 36 
programu.
Radní se zařazením tohoto bodu jednání souhlasili a následně schválili program jednání rady 
města.  

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění usnesení nebyly vzneseny žádné dotazy.
Rada města vzala informaci o plnění usnesení na vědomí.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

5. 842/100/RM/2018 Zápis komise dopravy č. 1 a 2/2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Mgr. Miroslav Jerling

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 1/2018 ze dne 18. 4. 2018 a zápis č. 2/2018 ze dne 23. 5. 2018 ze zasedání komise 
dopravy

Do jednání rady města byl přizván Mgr. Jerling, vedoucí odboru dopravy a správních agend.
Mgr. Jerling provedl zápisem č. 1/2018 z jednání komise dopravy konaného dne 18. 4. 2018. 
Podrobněji pohovořil o požadavku úpravy provozu ve Švermově ulice na Sídlišti. Vhodným řešením 
je vybudování šikmých parkovacích stání a zjednosměrnění ulice. Rada města konstatovala, že v 
tomto řešení nevidí problém.
Mgr. Jerling dále provedl zápisem č. 2/2018 ze zasedání komise dopravy konaného dne 23. 5. 
2018. Komise se zabývala požadavkem Spolku Zdejcina, z.s., o vynucení dodržování dopravních 
předpisů v obci. Je navrženo umístit na vybranou komunikaci pevnou překážku. Rada města 
vyslechla informace a vyčká na další kroky příslušných orgánů (Obecní úřad Nižbor).

Na dotaz starosty podal Mgr. Jerling informace o rekonstrukci ulice Plzeňská. Realizace probíhá, ale 
panuje nespokojenost s realizační firmou.
Mgr. Kůs a Ing. Mišina informovali o nespokojenosti krajského úřadu s realizační firmou. Uvedli, 
že kraj uvažuje o zastavení stavby, což vedení města důrazně odmítlo z důvodu dlouhého přerušení 
stavby a faktické konzervace rozestavěných úseků v Berouně na dlouhou dobu.

Rada města vyslechla informace starosty a místostarosty o rekonstrukci Plzeňské ulice.
Rada města je zneklidněna informacemi o postupu realizační firmy, po investorovi KSÚS požaduje 
důslednou kontrolu stavby a odmítá zastavení prací pro tento důvod.
Výsledek hlasování: 5 - pro, 0 - proti, 0 - se zdržel
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Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

6. 843/100/RM/2018 Zápis č. 3/2018 z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání (školská 
komise) Rady města Beroun konaného dne 13. 6. 2018 a Zápis č. 4/2018 z 
mimořádného jednání téže komise konaného dne 18. 6. 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města bere na vědomí
Zápis č. 3/2018 z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání (školské komise) Rady města 
Beroun, konaného dne 13. 6. 2018 a Zápis č. 4/2018 z mimořádného jednání téže komise, 
které se konalo dne 18. 6. 2018.

II. Rada města ukládá
starostovi města ve spolupráci s vedoucími odborů územního plánování a regionálního 
rozvoje, školství a volnočasových aktivit a sociálních věcí a zdravotnictví a předsedy komise 
zdravotnictví a sociálních věcí a komise pro výchovu a vzdělávání (školská komise) projednat 
rozdílná stanoviska uvedených komisí k záměru rozšíření Mateřské školy Montessori Beroun a 
Základní školy s.r.o. s cílem tato stanoviska sjednotit a výsledek předložit radě města.

Do jednání rady města se dostavila Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, v 
doprovodu s paní Ivanou Čampulovou.
Mgr. Kůs představil radě města paní Ivanu Čampulovou, která s účinností od 1. srpna 2018 začne 
vykonávat funkci ředitelky Mateřské školy Sluníčko Beroun a konstatoval, že vize dalšího rozvoje 
a činnosti mateřské školy, které paní Čampulová představila, výběrová komise ocenila.  

Ing. Boldi dále provedla zápisem č. 3/2018 školské komise, která se mimo jiné zabývala výsledky 
zápisů do 1. ročníků základních škol a zápisů do mateřských škol. Dále se komise zabývala 
záměrem rozšíření Mateřské školy Montessori Beroun a Základní školy s.r.o. Zřizovatelka školy 
bude žádat město o odprodání pozemku v prostoru u Židovského hřbitova. Členové komise záměr 
podpořili, neboť škola v Berouně již několik let funguje a nabízí alternativní vzdělávání, doplňuje a 
rozšiřuje nabídku ostatních MŠ a ZŠ ve městě.
Mgr. Chlumská na dotaz starosty vyjádřila svůj názor, že je pozitivní rozšiřovat nabídku a jiné 
alternativy vzdělávání.
Mgr. Kůs uvedl, že komisi zdravotnictví a sociálních věcí se záměr líbil, rozšiřuje se nabídka 
způsobu vzdělávání, součástí je i mezigenerační spolupráce. Avšak z důvodu, že se jedná 
o pozemek ve vlastnictví města, který lze využít k výstavbě sociálního bydlení, komise nedoporučila 
souhlasit s odprodejem pozemku.
Ing. Mišina poznamenal, že k plánovanému bydlení bude zapotřebí vybudovat i infrastrukturu, a to 
včetně školek a škol. Pozemek je dostatečně velký, aby to pro město nebyl problém.
Mgr. Kůs uvedl, že projekt je to zajímavý, který by neměl být zatracen, a bylo by vhodné jej 
projednat společně se všemi dotčenými odbory a komisemi.

Z diskuze vyplynulo, že rada města považuje projekt za smysluplný, ale je třeba sladit postoje obou 
komisí a upřesnit rozsah zamýšleného záměru. Následně to projednat v Poradě k majetku a poté 
předložit radě města.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

7. 844/100/RM/2018 Návrh na stanovení platu ředitelky Mateřské školy Sluníčko Beroun, 
Vladislava Vančury 1154, příspěvkové organizace
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města stanoví
dle předloženého návrhu plat paní Ivaně Čampulové, ředitelce Mateřské školy Sluníčko 
Beroun, Vladislava Vančury 1154, příspěvkové organizace s účinností od 1. srpna 2018.

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi:
zajistit zpracování a předání platového výměru pro ředitelku Mateřské školy Sluníčko Beroun, 
Vladislava Vančury 1154, příspěvkové organizace
                                                             Termín: do 15. 7. 2018

Ing. Boldi předložila radě města návrh na stanovení platu ředitelky Mateřské školy Sluníčko Beroun. 
Uvedla, že plat je stanoven v souladu se zákoníkem práce a na základě Postupu při odměňování 
ředitelů základních a mateřských škol zřizovaných městem Beroun. Osobní příplatek bude stanoven 
po zhodnocení vykonávané práce po třech měsících její činnosti.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

8. 845/100/RM/2018 Žádost o Záštitu starosty města Berouna nad akcí "Slavnostní koncert 
ke 100. výročí založení ČSR"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s poskytnutím Záštity města Beroun nad akcí "Slavnostní koncert ke 100. výročí založení 
ČSR".

Ing. Boldi předložila radě města žádost o Záštitu starosty města nad akcí "Slavnostní koncert ke 
100. výročí založení ČSR". Uvedla, že orchestr Musica Alternativa je amatérský smyčcový orchestr. 
Uvedený koncert se uskuteční dne 28. 10. 2018 v prostorách kostela sv. Jakuba v Berouně. Žádost 
o záštitu byla se starostou města předem projednána.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

9. 846/100/RM/2018 Vyhodnocení žádostí a poskytnutí sportovních dotací z rozpočtu města 
Beroun na rok 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
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s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na rok 2018 žádajícím subjektům, včetně 
uzavření veřejnoprávních smluv, z § 34 - Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 3118 - 
Dotace na významné sportovní akce, v předloženém znění:

1. Miroslav Mikula, ░░░░ ░░░░ , bytem Lhotka u Berouna ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ na 
akci "MS Ironman Hawaii" konanou dne 13. 10. 2018, ve výši 7.000,- Kč.

2. Ing. Mgr. František Bulava, ░░░░ ░░░░ bytem ░░░░ ░░░░ ░░░ Chýně, na akci 
"Světový pohár XTERRA CZECH, Prachatice" konanou dne 15. 7. 2018, ve výši 3.500,- 
Kč.

3. Miroslav Křesťan,░░░░ ░░░░ ░ bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ Beroun, na akci "II. 
ROČNÍK VÁNOČNÍ RETRO CUP 50+ 2018" konanou dne 29. 12. 2018, ve výši 10.000,- 
Kč.

4. Beroun Golf Club, z.s., IČ: 26577399, se sídlem Na Veselou 909, 266 01 Beroun, na akci 
"WGM Czech Open" konanou ve dnech 15. - 18. 8. 2018, ve výši 14.400,- Kč.

5. Tibor Nevelöš, ░░░░ ░░░░ bytem ░░░░ ░░░░ ░░░ Beroun, na akci "Mistrovství 
Evropy v jachtingu ve windsurfingové třídě Techno 293" konanou ve dnech 20. - 27. 10. 
2018, ve výši 5.000,- Kč.

6. Adam Nevelöš, ░░░░ ░░░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░ Beroun, na akci "Mistrovství 
Evropy v jachtingu ve windsurfingové třídě Techno 293" konanou ve dnech 20. - 27. 10. 
2018, ve výši 5.000,- Kč.

7. Bc. Michal Szabó, ░░░░ ░░░░ bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ Králův Dvůr, na akci 
"Beroun race" konanou dne 27. 10. 2018, ve výši 8.000,- Kč.

8. LTC Beroun, z.s., IČ: 47513870, se sídlem Štěpánkova 612, 266 01 Beroun, na akci 
"Celostátní tenisový turnaj mladších žáků a žákyň Tecnifibre Cup 2018" konanou ve 
dnech 4. - 6. 8. 2018 a 25. - 27. 8. 2018, ve výši 8.000,- Kč.

9. LTC Beroun, z.s., IČ: 47513870, se sídlem Štěpánkova 612, 266 01 Beroun, na akci "21. 
ročník Sportovní olympiády" konanou dne 12. 10. 2018, ve výši 4.000,- Kč.

10. Klub biatlonu Beroun, p.s., IČ: 47558873, se sídlem Na Máchovně 116, 266 01 Beroun, 
na akci "Berounská vzduchovka 2018 II" konanou dne 9. 12. 2018, ve výši 4.500,- Kč.

11. TC R.A.K., z.s., IČ: 26648032, se sídlem Levín 34, 267 01 Králův Dvůr, na akci 
"Reprezentace města Beroun na MS a SP v roce 2018" konanou ve dnech 26. - 30. 9. 
2018 a 21. - 24. 11. 2018, ve výši 28.000,- Kč.

II. Rada města souhlasí
s poskytnutím Záštity města Beroun nad níže uvedenými akcemi:

1. "II. ROČNÍK VÁNOČNÍ RETRO CUP 50+ 2018" konanou dne 29. 12. 2018, ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 

2. "Beroun race" konanou 27. 10. 2018░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 

III. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, kterým byla přidělena dotace 
Radou města Beroun.

Termín: 4.7.2018

1.2. zajistit poskytnutí dotací subjektům, se kterými byla uzavřena veřejnoprávní smlouva.

Termín: 3.8.2018
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1.3.zajistit předání záštit subjektům, kterým byla udělena.

Termín: 11.7.2018

Ing. Boldi předložila žádosti o poskytnutí sportovních dotací z rozpočtu města na rok 2018. Dle 
schválených zásad předkládaly sportovní subjekty žádosti na druhé pololetí do 31. 5. 2018.  Ing. 
Boldi přiblížila způsob hodnocení žádostí a uvedla, že po rozdělení dotací na druhé pololetí zbyde 
ještě v položce cca 78 tis Kč.

Na dotaz starosty Ing. Boldi zhodnotila akci GrandPrix, která se konala dne 23. 6. 2018. Jedná se o 
mezinárodní sportovní akci, závody přenášela internetová televize i TV COOL, návštěvnost byla 
velmi vysoká.
Mgr. Kůs konstatoval, že se jedná o prezentaci města, vyskytly se i výhrady k dodržování veřejného 
pořádku a k repertoáru hudebního doprovodu.
Mgr. Chocová vyjádřila názor, že návštěvnost byla vysoká a atmosféra závodů byla výborná.
Rada města vzala na vědomí informaci o průběhu akce GrandPrix a konstatovala, že proběhla 
standardně.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

10. 847/100/RM/2018 Zápis z jednání komise pro kulturu a kulturní dotace ze dne 28. 5. 
2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města bere na vědomí
předložený zápis z jednání komise pro kulturu a kulturní dotace ze dne 28. 5. 2018

Do jednání rady města se dostavila paní Lenka Kuhar Daňhelová, předsedkyně Komise pro kulturu 
a kulturní dotace.
Ing. Boldi provedla zápisem č. 4/2018 ze dne 28. 5. 2018. Komise se mimo jiné zabývala 
projednáním dotačního programu pro rok 2019 a vstupem města Beroun do Asociace českých 
keramických měst. Rozhodnutí komise o vstupu města do asociace bylo odloženo pro nedostatek 
informací.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

11. 848/100/RM/2018 Zápis z jednání komise pro kulturu a kulturní dotace ze dne 18. 6. 
2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi, Lenka Kuhar Daňhelová

I. Rada města bere na vědomí
zápis z jednání komise pro kulturu a kulturní dotace ze dne 18. 6. 2018.

Ing. Boldi provedla zápisem č. 5/2018 ze dne 18. 6. 2018. Komise se zabývala vstupem města 
Beroun do Asociace českých keramických měst. Bylo navázáno telefonické spojení s panem Nikolou 
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Sekem, předsedou asociace. Pan Seko představil asociaci, její historii, činnost a výhody členství, jež 
spočívají ve výměně zkušeností a podpoře spolupráce a vzájemné propagace.
Paní Kuhar Daňhelová uvedla, že komise diskutovala především o výši členského příspěvku, který 
je poměrně vysoký, zda by nebylo vhodné tuto částku rovnou investovat do Muzea berounské 
keramiky. Posléze v komisi převládl názor, že v souvislosti se vstupem do asociace by se otevřely 
jiné možnosti (zhotovení replik berounské keramiky, vydání publikace o berounské keramice 
apod.). Komise doporučila vstup do Asociace českých keramických měst.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

12. Vstup města Beroun do Asociace českých keramických měst, z. s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi, Lenka Kuhar Daňhelová

I. Rada města souhlasí
se vstupem města Beroun do Asociace českých keramických měst, z. s. k 1. 10. 2018.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit se vstupem města Beroun do Asociace českých keramických měst, z. s. k 1. 10. 
2018.

III. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
uložit Radě města Beroun, aby zajistila administraci vstupu a členství v asociaci a průběžné 
naplňování potenciálu, které členství v asociaci poskytuje.

Ing. Boldi předložila návrh na vstup města Beroun do Asociace českých keramických měst. Uvedla, 
že asociace v současnosti sdružuje města Kunštát, Dubí a Levín, která jsou spojena s tradiční i 
současnou keramickou tvorbou. Město Beroun svoji bohatou tradici keramiky udržuje a rozvíjí 
(zřízení Muzea berounské keramiky, konání hrnčířských trhů) a vstupem do asociace by bylo možné 
tento potenciál více využít. Podmínkou členství v asociaci je placení ročního příspěvku 500 eur za 
obec a dále 10 centů za každého obyvatele.
Paní Kuhar Daňhelová seznámila s kladným stanoviskem Komise pro kulturu a kulturní dotace, 
které vzešlo ze široké diskuze, které se zúčastnily i zástupkyně Muzea berounské keramiky.
Mgr. Kůs konstatoval, že členský příspěvek ve srovnání s příspěvky do jiných sdružení není malý, 
ale naskýtá se tu možnost využít potenciál berounské keramiky v rámci rozvoje cestovního ruchu, 
nezanedbatelná je též výměna zkušeností, organizace společných projektů a vzájemná inspirace. 
Muzeum berounské keramiky má vůli rozvíjet svoji činnost.
Ing. Mišina zdůraznil velkou tradici berounské keramiky a její potenciál v nárůstu cestovního ruchu 
a zviditelnění města Beroun.
Paní Kuhar Daňhelová podotkla, že hrnčířské trhy jsou velmi známé a hojně navštěvované, ale 
mimo tyto termíny si turisti keramiku nekoupí. Zdůraznila, že členský příspěvek je jen "startovné", 
je to jen počátek, členství v asociaci bude náročné jak finančně, tak organizačně.
Mgr. Kůs poznamenal, že je potřeba zhodnotit, zda přínos členství v asociaci je úměrný výši 
členského příspěvku.

Ze diskuze většiny přítomných vyplynulo, že nejsou přesvědčeni o přínosu vstupu do Asociace 
českých keramických měst. V současné době se uvažuje o vstupu do jiných spolků, např. STŘEDNÍ 
ČECHY, z.s., vytvoření lokálního destinačního managementu Berounsko atd.
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Bylo přistoupeno k hlasování.
Výsledek hlasování: 3 - pro, 0 - proti, 2 - se zdrželi
Návrh usnesení nebyl přijat.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 3 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Nevzniklo

13. 849/100/RM/2018 Vyhodnocení žádostí o dotace na zájmovou činnost
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s uzavřením veřejnoprávních smluv s žadateli o dotace na zájmovou činnost v roce 2018 a 
poskytnutím dotací v následujícím znění:
1. Českému kynologickému svazu - ZKO Beroun č. 260, IČ: 47559756, se sídlem 
Hostímská 488/55, Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, na projekt "Výcvik a výchova psů 
(kynologie)" ve výši 15.000,- Kč.
2. Českému svazu bojovníků za svobodu - OV Beroun, IČ: 00442755, se sídlem 120 
00 Praha - Nové Město, Legerova 1854/22, na "Celoroční činnost OV ČSBS Beroun" ve 
výši 10.000,- Kč.
3. Farní charitě Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01, Beroun - 
Beroun-Zavadilka, na projekt "Výstava u příležitosti 25 let od založení Farní charity 
Beroun v kontextu oslav 100 let republiky" ve výši 14.850,- Kč.
4. Mgr. Marii Holečkové, IČ: 16963067, se sídlem Máchova 789, 266 01, Beroun - Beroun-
Závodí, na projekt "Besedy v cyklu Setkání s autory, které máte rádi"
ve výši 9.450,- Kč.
5. Vojtěchu Hubingerovi, IČ: 12243434, se sídlem Steinerova 193, 266 01, Beroun - 
Beroun-Zavadilka, na akci "Rockování s MOPEDEM" ve výši 10.000,- Kč.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, jimž byla tímto rozhodnutí rady 
města přidělena dotace na zájmovou činnost.

Termín: 11.7.2018

1.2.zajistit poskytnutí dotací subjektům, se kterými byla uzavřena veřejnoprávní smlouva.

Termín: 25.7.2018

Ing. Boldi uvedla, že město Beroun poskytuje každým rokem dotace zájmovým organizacím dle 
zásad pro poskytování dotací. Termín pro podání žádostí na druhé pololetí roku 2018 byl do 30. 5. 
2018. Popsala způsob hodnocení žádostí a zdůvodnila jednotlivé návrhy. Ing. Boldi dále uvedla, že 
odbor doporučil nepodpořit akci Modrého Berouna z toho důvodu, že zmíněný spolek již čerpá 
dotace v celkové výši 159.300,- Kč.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

14. 850/100/RM/2018 Projekt: "Beroun - bezpečné město" - zadávací dokumentace pro 
výběr zhotovitele "Koncepce veřejného osvětlení ve městě Beroun.
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K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. arch. Dana Vilhelmová

I. Rada města schvaluje
předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Koncepce veřejného osvětlení ve městě 
Beroun".

II. Rada města souhlasí
s případným zapracováním změn do zadávacích podmínek vzešlých v rámci procesu 
jejich kontroly poskytovatelem dotace.

III. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této 
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 

IV. Rada města ukládá

1. Ing. arch. Daně Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje

1.1.zajistit plnění tohoto usnesení.

Termín: 31.8.2018

Dále se do jednání rady města dostavila Ing. arch. Vilhelmová, vedoucí odboru územního plánování 
a regionálního rozvoje.
Ing. arch. Vilhelmová konstatovala, že veřejná zakázka "Koncepce veřejného osvětlení ve městě 
Beroun" je součástí projektu "Beroun - bezpečné město", který je podporován a financován z 
operačního programu. Pro výběr dodavatele na realizaci je předkládán návrh složení komise pro 
otevírání obálek s nabídkami a náhradníci členů této komise.
Mgr. Kůs a Ing. Mišina uvedli, že veřejné osvětlení je ve špatném stavu, je třeba zjistit 
technické závady a následně řešit opravy kompletně a komplexně.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Zpracovatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

15. 851/100/RM/2018 Projekt: "Beroun - Bezpečné město" - zadávací dokumentace pro 
výběr zhotovitele "Zpracování koncepce dopravy pro město Beroun"
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K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. arch. Dana Vilhelmová

I. Rada města schvaluje
předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Zpracování koncepce dopravy pro město 
Beroun".

II. Rada města souhlasí
s případným zapracováním změn do zadávacích podmínek vzešlých v rámci procesu 
jejich kontroly poskytovatelem dotace.

III. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této 
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 

IV. Rada města ukládá

1. Ing. arch. Daně Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje

1.1.zajistit plnění tohoto usnesení.

Termín: 31.8.2018

Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že další částí projektu "Beroun - bezpečné město" je veřejná zakázka 
"Zpracování koncepce dopravy pro město Beroun". Pro výběr dodavatele na realizaci je předložen 
návrh složení komise pro otevírání obálek s nabídkami a její náhradníci.
Mgr. Kůs se dotázal na důvod zadávání koncepce dopravy, když město Beroun má již za nemalé 
peníze studie zpracované.
Ing. arch. Vilhelmová a Ing. Mišina uvedli, že je třeba dát všechny studie dohromady, doplnit a 
upravit zbývající tak, aby byly v souladu. Budou zpracovány všechny části koncepce dopravy a 
aspekty, které se dopravy týkají, např. městská hromadná doprava, parkování, cyklostezky.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Zpracovatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

16. 852/100/RM/2018 Přijetí státní účelové dotace v rámci programu Prevence kriminallity 
na místní úrovni 2018

Stránka 10 z 25



I. Rada města souhlasí
s přijetím státní účelové dotace v rámci programu Prevence kriminality na místní úrovni 2018 
na projekt "Tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněného prostředí" ve výši 100 000 Kč.

Do jednání rady se dostavila Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví.
Bc. Marková připomněla, že město Beroun podalo žádost o poskytnutí dotace ve výši 100.000,- Kč 
z Programu prevence kriminality na realizaci tábora pro děti ze socio-kulturně znevýhodněného 
prostředí. Projekt města Beroun byl podpořen v plné požadované výši. Spoluúčast města ve výši 
28.000,- Kč byla zapracována do rozpočtu města. Tábor pro 30 dětí bude realizován ve spolupráci 
s městem Hořovice v Mrtníku u Komárova v termínu 18. 8. - 28. 8. 2018.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

17. 853/100/RM/2018 Schválení individuální dotace rané péči EDA cz, z. ú.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Ondřej Šimon, Bc. Marie Marková

I. Rada města souhlasí
Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018 ze 
skupiny 4 - Sociální věci sociální službě raná péče EDA cz, z. ú. IČ: 24743054, se sídlem 
Filipova 2013/1, Praha 4 - Chodov ve výši 5 000,- Kč na terénní sociální službu raná péče, 
kterou poskytuje jednomu klientovi v rodině s bydlištěm na území města Beroun. Tato částka 
bude zapracována do 4. rozpočtového opatření, které bude předloženo zastupitelstvu 
města ke schválení. Vyplacení dotace bude možné až po schválení rozpočtového opatření 
zastupitelstvem.

II. Rada města souhlasí
Rada města Beroun souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na 
aktivity v sociálně-zdravotní oblasti mezi městem Beroun a ranou péčí  EDA cz, z, ú, IČ: 
24743054, se sídlem Filipova 2013/1, Praha 4 - Chodov formou přistoupení ke Smlouvě 
o pověření k poskytování služby obecného hospodářského zájmu č. S-16770/SOC/2016 
Středočeského kraje, které bude součástí této veřejnoprávní smlouvy.

III. Rada města souhlasí
se zapracováním této dotace do rozpočtového opatření č. 4.

IV. Rada města ukládá

1. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

1.1.v případě schválení rozpočtového opatření č. 4 zastupitelstvem města zajistit uzavření 
smlouvy.

Termín: 30.9.2018

Do jednání rady města byl přizván Bc. Šimon, MPA, který se ale z pracovních důvodů omluvil.
Bc. Marková informovala, že Raná péče EDA cz, z.ú. podala žádost o přidělení dotace na aktivity v 
sociálně-zdravotní oblasti ve městě Beroun. Jedná se o terénní sociální službu poskytovanou 
rodinám s dítětem ve věku do 7 let se zrakovým nebo kombinovaným postižením. Služba je 
poskytována zdarma. EDA cz, z.ú., žádá o dotaci ve výši 8.500,- Kč na sociální službu raná péče, 
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kterou poskytuje jednomu klientovi s bydlištěm ve městě Beroun. Komise zdravotnictví a sociálních 
věcí doporučila poskytnout příspěvek ve výši 5.000,- Kč.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

18. 854/100/RM/2018 Zápis č. 3 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města 
Beroun, konaného dne 24.5.2018.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Marie Marková, Bc. Ondřej Šimon

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 3 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města Beroun, konaného dne 
24. 5. 2018.

Bc. Šimon, MPA, byl omluven z pracovních důvodů.
Bc. Marková provedla zápisem č. 3/2018 ze dne 24. 5. 2018. Komise se mimo jiné zabývala 
projednáním záměru Mateřské školy Montessori Beroun a Základní školy s.r.o. Jedná se o výstavbu 
školského zařízení - MŠ, ZŠ a školicího střediska, stravovacího zařízení, dílny s venkovní zahradou a 
sportoviště. Součástí projektu je i mezigenerační spolupráce. Pro realizaci tohoto záměru je zájem 
o odkoupení části pozemku v lokalitě u Židovského hřbitova.
Komise konstatovala, že záměr se jí líbí, potřeba dalších míst v mateřských a základních školách je 
velká a rodiče by měli možnost volby o způsobu vzdělávání svých dětí. Komise však zdůraznila 
skutečnost, že se jedná o pozemek ve vlastnictví města, který je vhodný využít na řešení bytové 
problematiky nízkopříjmových obyvatel města. Z tohoto důvodu komise nedoporučila souhlasit s 
odprodejem pozemku.
Mgr. Kůs uvedl, že tento záměr byl již projednán radou města v bodu 6 programu jednání v rámci 
diskuze o zápisu z jednání komise pro výchovu a vzdělávání. Připomněl úkol, který z předchozího 
jednání vyplynul, tj. společné jednání ke sladění závěrů obou komisí (školské a sociální).

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

19. Koupě pozemků p.č. st. 4394, p.č. 876/10, p.č. 6791, p.č. 6813, vše v k.ú. Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s koupí pozemků p.č. st.  4394, na kterém stojí budova bez čp/če, technického 
vybavení, p.č. 876/10, p.č. 6791 a p.č. 6813, vše v k.ú. Beroun od společnosti České dráhy, 
a.s., IČ: 70994226, se sídlem Praha 1, Nábřeží L. Svobody 1222, PSČ 110 15, za celkovou 
kupní cenu 3.880.000,- Kč, za podmínky, že zastupitelstvo města v rámci rozpočtového 
opatření na rok 2018 schválí navýšení položky náklady na výkupy pozemků.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.
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Termín: 19.9.2018

Ing. Mišina a Ing. Ureš informovali radu města o možnosti získání pozemků od společnosti České 
dráhy, a.s., v lokalitě u vlakového nádraží v Berouně. Pozemky sousedí s pozemky města Beroun, 
na některých jsou stavby ve vlastnictví města. Město se již od roku 2006 snaží dořešit převody 
uvedených pozemků do svého vlastnictví. V červnu 2017 České dráhy sdělily, že projednání žádosti 
města o prodej pozemků bylo ukončeno s kladným stanoviskem a byla navržena kupní cena 
podložena znaleckým posudkem. Při prostudování znaleckého posudku ale bylo zjištěno, že nebylo 
zohledněno umístění pozemků v ochranném pásmu vysokorychlostní trati. Aktualizovaný znalecký 
posudek byl městu doručen 14. 6. 2018 a zní na částku 3.880.000,- Kč (tj. 593,- Kč/m2).
Porada k majetku doporučila souhlasit s koupí pozemků s tím, že je třeba tuto položku navrhnout 
při další úpravě rozpočtu. Koupí dojde ke sloučení pozemků ve vlastnictví města v této lokalitě, 
čímž se zlepší přístup k navazujícím pozemkům města a vytvoří podmínky pro smysluplné využití 
celého areálu (sport, kultura apod.), včetně stávajícího skateparku.
Z diskuze vyplynul závěr, že se jedná o skvělou příležitost ke scelení pozemků, ale je třeba 
projednat ve vedení města způsob finančního krytí.
Bylo proto na návrh starosty rozhodnuto tento volný návrh stáhnout z programu jednání a připravit 
jej do příštího zasedání rady města, které se koná dne 25. 7. 2018.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

20. 855/100/RM/2018 Prodej části pozemků p.č. 6458, 6459 a 2306/2 všechny v k.ú. Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
nesouhlasit s prodejem části pozemků p.č. 6458, 6459 a 2306/2, všechny v k.ú. Beroun.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města

Termín: 19.9.2018

Ing. Mišina informoval o žádosti o prodej části pozemků v blízkosti domu Na Klášteře čp. 10, které 
jsou ve vlastnictví města Beroun. Jako důvod odkoupení uvádějí možnost podílet se na zlepšení 
vzhledu ploch v centru města pravidelnou správou a údržbou pozemků, zejména zeleně. Plánují 
také přemístit kontejnery na vlastní pozemek.
Žádost byla projednána v Poradě k majetku a bylo doporučeno nesouhlasit s prodejem s 
odůvodněním, že se jedná o veřejné prostranství s městskou zelení a je ve veřejném zájmu, aby 
pozemky zůstaly v majetku města.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dagmar Mlčochová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

21. 856/100/RM/2018 Prodej pozemku p.č. 2367/2 v k.ú. Beroun, odděleného z p.č. 2367 v 
k.ú. Beroun.
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K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s prodejem pozemku p.č. 2367/2 v k.ú. Beroun, odděleného geometrickým plánem 
č. 6036-26/2017 ze dne 15. 2. 2017 z pozemku p.č. 2367 v k.ú Beroun z vlastnictví města 
Beroun do vlastnictví pana J░░░ H░░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ Vráž za 
celkovou kupní cenu 20.440,- Kč a náklady s prodejem spojenými.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.

Termín: 19.9.2018

Ing. Mišina uvedl, že při zpracování podkladů ke smlouvě o nájmu bylo zjištěno, že na sousedním 
pozemku města p.č. 2367 v k.ú. Beroun je částečně umístěna stavba autodílny. Vlastník projevil 
zájem o koupi části pozemku pod stavbou a bylo domluveno, že veškeré náklady spojené s 
prodejem uhradí. K záměru města prodat část uvedeného pozemku, který byl zveřejněn, 
bylo podáno jedno vyjádření. Ve vyjádření k záměru prodeje se uvádí, že město hodlá prodat 
pozemek, který je určen k vedení cesty. Bylo odesláno sdělení, že na části pozemku stojí 
nemovitost jiného vlastníka, a že v současné době se zde již pozemní komunikace nenachází.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

22. 857/100/RM/2018 Prodej části pozemku p.č. 232/9 v k.ú. Zdejcina.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s prodejem části pozemku p.č. 232/9 v k.ú. Zdejcina o výměře 58 m2, dle 
geometrického plánu č. 330-41/2018 ze dne 16. 5. 2018 označen jako díl "a" z vlastnictví 
města Beroun do vlastnictví pana Z░░░░ Z░░░░ ░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ Beroun-
Zdejcina, za celkovou kupní cenu 20.110,- Kč a náklady s prodejem spojenými.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města. 

Termín: 19.9.2018

Ing. Mišina připomněl, že zájemce zaslal žádost o pronájem části pozemku p.č. 232/9 v k.ú. 
Zdejcina z důvodu umístění mobilní buňky. Jedná se o část pozemku, kterou měly pronajatu 
Vojenské lesy a stavby za účelem umístění mobilní buňky, kterou využívaly jako kancelář. Žadatel 
je vlastníkem sousedního pozemku, mobilní buňku odkoupil pro vlastní využití a požádal o 
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pronájem. Porada k majetku doporučila nabídnout pozemek pod mobilní buňkou a pozemek pro 
přístup k prodeji. Žadatel s koupí souhlasil a akceptoval podmínky města.
Záměr města prodat uvedenou část pozemku byl zveřejněn. Nebyly k němu podány žádné nabídky 
ani vyjádření.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

23. 858/100/RM/2018 Uzavření dodatku č. 2 k pojistné smlouvě č. 7721066070 ze dne 
27.11.2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Dodatku č. 2 k pojistné smlouvě 7721066070, mezi městem Beroun a 
pojišťovnou Kooperativa, a.s., Vienna Insurance Group, se sídlem Pobřežní 665/21, PSČ 186 
00, Praha 8, IČ: 47116617, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 3.7.2018

Ing. Ureš uvedl, že město Beroun má uzavřenu pojistnou smlouvu na pojištění majetku a 
odpovědnosti města. Předkládá radě města k projednání dodatek č. 2 k této smlouvě, kterým se 
připojišťuje další pojištěný, a to Berounská sportovní, a.s. Předmětem nového pojištění je rolba. 

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dominika Kulhánková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

24. 859/100/RM/2018 Uzavření smlouvy o výpůjčce mezi městem Beroun a společností 
Berounská sportovní, a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením smlouvy o výpůjčce dračí lodě mezi městem Beroun jako půjčitelem a 
společností Berounská sportovní, a.s., se sídlem Na Ostrově 900, Beroun-Závodí, 26601 
Beroun, IČ: 25627406, jako vypůjčitelem, na dobu 10 let.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 10.7.2018
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Ing. Mišina uvedl, že město Beroun je od roku 2010 výlučným vlastníkem dračí lodě. Tuto loď 
město využívá jedenkrát ročně na závody dračích lodí v září každého roku. Využití lodě je omezeno 
zejména tím, že pro obsluhu jsou nutné kapitánské zkoušky. Tyto zkoušky, na základě doporučení 
vedení města, složil pan Bělohoubek, který je v současné době zaměstnanec Berounské sportovní, 
a.s.
Ředitel Berounské sportovní, a.s., požádal město o bezúplatný převod lodě do vlastnictví této 
společnosti. Záměrem je její využití i v průběhu roku, kdy se bude půjčovat za poplatek, a rovněž 
bude využívána k tréninkům před závody dračích lodí.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dominika Kulhánková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

25. 860/100/RM/2018 Prodej, pronájem částí pozemku p.č. st. 4187 v k.ú. Beroun - NA 
VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města prodat část pozemku p.č. st. 4187 v k.ú. Beroun, na které stojí 
stavba ve vlastnictví jiného vlastníka, podle předloženého zákresu.

II. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města pronajmout část pozemku p.č. st. 4187 v k.ú. Beroun, podle 
předloženého zákresu.

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace těchto usnesení.

Termín: 29.6.2018

Ing. Mišina informoval, že při kontrole pozemků ve vlastnictví města bylo zjištěno, že na části 
pozemku p.č. st. 4187 v k.ú. Beroun stojí chata ve vlastnictví pana R░░░░ , bytem Rudník u 
Vrchlabí. Porada k majetku doporučila nabídnout vlastníku chaty k odprodeji část pozemku pod 
chatou a zbytek pozemku nabídnout k pronájmu. Vlastník sdělil, že má zájem jak o prodej 
pozemku, tak i o pronájem - část pro soukromé účely a část by chtěl využít pro umístění stánku s 
občerstvením u cyklostezky.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

26. 861/100/RM/2018 Uzavření dodatku č. 4 ke smlouvě o nájmu nebytového prostoru ev. č. 
0032/2006/NAJ/MM ze dne 26. 7. 2006, ve znění pozdějších dodatků č. 2 a 3 - NA 
VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
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se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 4 ke smlouvě o nájmu nebytového prostoru 
ev. č. 0032/2006/NAJ/MM ze dne 26. 7. 2006, ve znění pozdějších dodatků č. 2 a 3 na 
pronájem prostoru v budově bez čp/če, která je součástí pozemku st. 4083/1 v k.ú. Beroun. 
Předmětem dodatku je změna parkovaného vozidla a výše nájemného.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 29.6.2018

------------------------------------------------------------------------------------------
V 16.30 hod se omluvil Mgr. Šnaidauf a opustil jednání rady města.
Dále přítomni 4 členové rady města.
-----------------------------------------------------------------------------------------

Ing. Ureš uvedl, že žadatel má uzavřenu s městem Beroun smlouvu o nájmu garážového stání, v 
současné době zde parkuje motocykl a přívěsný vozík. Nyní nájemce požádal o změnu ve smlouvě, 
místo motocyklu by zde chtěl začít parkovat automobil. Tím bude ukončeno povolení parkování 
přívěsného vozíku a nájemné bude upraveno na cenu parkování automobilu, což činí 
1.500,-Kč/měsíc/auto.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

27. 862/100/RM/2018 Uzavření dodatku č. 1 k dohodě o dočasném užívání pozemku ev. č. 
0073/2008/VYP/MM ze dne 19. 12. 2008 - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 1 k dohodě o dočasném užívání pozemku 
ev. č. 0073/2008/VYP/MM ze dne 19. 12. 2008 na dočasné bezplatné užívání části pozemku 
p.č. 1387/111 v k.ú. Beroun, podle předloženého zákresu. Předmětem dodatku je prodloužení 
doby platnosti dohody o 10 let.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 29.6.2018

Ing. Mišina předložil radě města žádost Občanského sdružení Mýtinka o prodloužení výpůjčky za 
účelem provozování dětského hřiště. Mezi městem a občanským sdružením byla dne 19. 12. 2008 
uzavřena dohoda o dočasném užívání pozemku za účelem vybudování a následného spravování 
dětského hřiště na náklady občanského sdružení. Dohoda je uzavřena na dobu 10 let do 31. 12. 
2018.
Porada majetku doporučila souhlasit s prodloužením dohody o dalších 10 let.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

28. 863/100/RM/2018 Zápis č. 3/2018, z jednání Komise pro likvidaci majetku, konaného dne 
11.6.2018

I. Rada města doporučuje
Zastupitelstvu města Beroun odsouhlasit fyzickou likvidaci majetku a následné odepsání z 
účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 11.6.2018 v pořizovacích cenách 
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 1.479.208,28 Kč a 
zůstatková účetní cena je 201.903,90 Kč.

II. Rada města bere na vědomí
zápis č. 3/2018, z jednání Komise pro likvidaci majetku, konaného dne 11. 6. 2018.

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit realizaci tohoto usnesení a přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto 
usnesení na jednání zastupitelstva města.

Termín: 19.9.2018

Ing. Ureš provedl zápisem č. 3/2018 z jednání komise pro likvidaci majetku. Vysvětlil vyšší účetní 
hodnotu majetku navrženého k likvidaci. Komise měla k dispozici odborné posudky a v případě 
teplovodu byl proveden odborný výklad přizvanými pracovníky firmy ITES.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dominika Kulhánková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

29. 864/100/RM/2018 Smlouva o umístění sedimentu z rybníka Brdatka na zemědělskou 
půdu
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením smlouvy o umístění sedimentu z rybníka Brdatka na zemědělskou půdu mezi 
městem Beroun a Jiřím Mužíkem, IČ: 03907031, se sídlem Stradonická 10, Beroun-Zdejcina, 
266 01 Beroun, v přeloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 31.7.2018

Ing. Mišina uvedl, že město Beroun plánuje v letošním roce zrealizovat odbahnění rybníka v 
Brdatkách. V souvislosti s tím bude nutné odtěžený sediment z rybníka uložit na zemědělskou půdu 
a následně zaorat. Je přiložen návrh smlouvy pro uložení sedimentu s místním zemědělcem.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

30. 865/100/RM/2018 Rozhodnutí o výběru zhotovitele na akci "Stavební úpravy ul. Na 
Cibulce, Beroun"

I. Rada města vybírá
k uzavření smlouvy na veřejnou zakázku "Stavební úpravy ul. Na Cibulce, Beroun " účastníka 
zadávacího řízení společnost STRABAG a.s., se sídlem: Praha 5, Na Bělidle 198/21, PSČ 150 
00, IČ: 60838744, jehož nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější.

II. Rada města souhlasí
s uzavřením smlouvy o dílo s uchazečem STRABAG a.s., se sídlem: Praha 5, Na Bělidle 
198/21, PSČ 150 00, IČ: 60838744, dle návrhu předloženého v zadávacím řízení na veřejnou 
zakázku, za podmínky, že v zákonné lhůtě nebude podána žádná námitka a budou splněny 
podmínky stanovené zákonem č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek. Cena díla je 
2.389.389,- Kč bez DPH.

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění těchto usnesení

Termín: 20.7.2018

Ing. Mišina informoval, že dne 18. 6. 2018 proběhlo otevírání obálek a hodnocení nabídek na 
veřejnou zakázku "Stavební úpravy ul. Na Cibulce Beroun".  Předmětem plnění je rekonstrukce 
místní komunikace, nové parkovací pásy, rekonstrukce chodníků a vjezdů, nové odvodnění, nové 
vodorovné a doplnění svislého dopravního značení. Byly podány dvě nabídky, z nichž jako 
ekonomicky výhodnější byla vyhodnocena nabídka společnosti STRABAG a.s.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Petr Chlad
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

31. 866/100/RM/2018 Rozhodnutí rady města o uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na 
veřejnou zakázku "Rekonstrukce sociálního zařízení v hlavní budově MŠ a oddělení pro 
nejmenší - MŠ Tovární, Beroun"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na veřejnou zakázku "Rekonstrukce sociálního 
zařízení v hlavní budově MŠ a oddělení pro nejmenší - MŠ Tovární, Beroun" se zhotovitelem 
ROYAL DIAMOND - stavební společnost s.r.o., se sídlem Na Zavadilce 3/1936, 160 00 Praha 6 
- Dejvice, IČ: 47122439, v předloženém znění, kterým se navyšuje cena díla na 3.631.993,96 
Kč bez DPH.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
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1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 2.7.2018

Ing. Ureš uvedl, že v průběhu realizace veřejné zakázky "Rekonstrukce sociálního zařízení v hlavní 
budově MŠ a oddělení pro nejmenší - MŠ Tovární" byla zjištěna nutnost provedení víceprací a 
odečtení méněprací. Bez provedení těchto prací by nebylo možné řádné dokončení díla. Celkové 
navýšení činí 47.414,96 Kč. Částka byla zkontrolována technickým dozorem stavby. Doporučuje se 
uzavřít dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na tuto veřejnou zakázku.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Jakub Zelinka
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

32. 867/100/RM/2018 MŠ Máchovna Beroun - zpracování PD
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města schvaluje
předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "MŠ Máchovna Beroun - zpracování PD"

II. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této 
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 31.7.2018

Ing. Mišina předložil radě města k projednání zadávací podmínky veřejné zakázky "MŠ Máchovna 
Beroun - zpracování PD". Pro výběr dodavatele na realizaci se navrhuje jmenování komise pro 
otevírání obálek s nabídkami a náhradníků členů této komise.
Ing. Mišina uvedl, že je plánován víceúčelový objekt s šesti třídami, kdy jedna z nich bude pro 
dvouleté děti.
Z diskuze vyplynula nutnost projednat, zda požadavek třídy pro dvouleté děti je nutný. Město 
potřebuje spíše navýšit kapacitu pro děti tříleté a víceleté.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

33. 868/100/RM/2018 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky " Stavební úpravy 
venkovního koupaliště na Velkém Sídlišti, Beroun "
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města schvaluje
předložené zadávací podmínky veřejné zakázky " Stavební úpravy venkovního koupaliště 
Velké sídliště, Beroun"

II. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této 
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ 

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 31.7.2018

Ing. Ureš předložil radě města k projednání zadávací podmínky veřejné zakázky "Stavební úpravy 
venkovního koupaliště na Velkém sídlišti, Beroun" na výběr zpracovatele projektové dokumentace 
pro provedení stavby včetně zajištění stavebního povolení na 1. a 2. etapu stavebních úprav. 
Současně se navrhuje i složení komise pro otevírání obálek a náhradníků členů této komise, která 
bude zároveň plnit funkci hodnotící komise.
Do jednání rady města byl přizván Mgr. Marx, ředitel společnosti Berounská sportovní, a.s.
Mgr. Marx seznámil členy rady města s plánovanými úpravami. V průběhu 1. etapy budou 
realizovány úpravy velkého bazénu, dětského brouzdaliště, ochozů kolem nich, strojovny a 
technologie, v průběhu 2. etapy budou dodány vodní atrakce.
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V diskuzi byla projednána otázka části bazénu s hloubkou 4 metry. Rada města se přiklonila k 
variantě jít cestou likvidace této části bazénu pro její zastaralost a nehospodárnost. V jejím 
prostoru budou vytvořené atrakce "divoká řeka" a "houpací bazén".

Na otázku Mgr. Kůse Ing. Ureš informoval o personální situaci odboru majetku a investic.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Petr Chlad
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

34. 869/100/RM/2018 Informace k projektu "Mládežnické setkání - Cyklotour 2018"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města bere na vědomí
informaci o neuskutečnění projektu "Mládežnické setkání - Cyklotour 2018" a vrácení 
příspěvku Česko-německému fondu budoucnosti, nadačnímu fondu, IČ: 67776841, se sídlem 
Železná 24, 110 00 Praha 1.

Ing. Slivková, vedoucí kanceláře tajemníka, připomněla plánovanou akci "Mládežnické setkání 
Cyklotour 2018" a schválení její podpory Česko-německým fondem budoucnosti. Podmínkou 
poskytnutí příspěvku je naplnění rozsahu, což je mimo jiné i počet účastníků. Vzhledem k 
nenaplnění stanoveného počtu účastníků ze strany měst Beroun a Goslar a neobdržení potřebných 
informací ze strany města Brzeg nebude projekt uskutečněn.
Do diskuze se zapojili Mgr. Kůs a Mgr. Chocová s informacemi o propagaci akce a zajištění její 
publicity.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

35. 870/100/RM/2018 Uzavření Dodatku č. 2 ke Smlouvě o výpůjčce nebytových prostor č. 
UZSVM/SBE/4232/2014-SBEH ze dne 19. 12. 2014

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Dodatku č. 2 ke Smlouvě o výpůjčce nebytových prostor č. 
UZSVM/SBE/4232/2014-SBEH ze dne 19.12.2014 mezi Českou republikou-Úřadem pro 
zastupování státu ve věcech majetkových,  IČ: 69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, 
128 00 Nové Město, Praha 2 jako půjčitelem a městem Beroun jako vypůjčitelem, 
v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 4.7.2018

Ing. Slivková uvedla, že od roku 2014 má město Beroun uzavřenu smlouvu o výpůjčce nebytových 
prostor v budově Politických vězňů čp. 20, které město využívá jako kanceláře. Podle smlouvy o 
výpůjčce jsou součástí poskytovaných služeb i telekomunikační služby. Z důvodu přechodu města 
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na jinou technologii přenosu dat již nejsou tyto služby městem využívány. Dodatkem č. 2 ke 
smlouvě se mění rozsah poskytovaných služeb.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

36. 871/100/RM/2018 Informace o výsledku soudního řízení - pozemky p.č. 1226/1 a 2255/1 
v k.ú. Beroun

I. Rada města bere na vědomí
informaci o výsledku soudního řízení ve věci určení vlastnictví částí pozemků p.č. 1226/1 a 
p.č. 2255/1 v k.ú. Beroun.

II. Rada města souhlasí
s  tím, že město Beroun nepodá odvolání proti rozsudku Okresního soudu v  Berouně č.j. 6 C 
314/2016-318 ze dne 9. 5. 2018.

Ing. Mišina a Mgr. Fraňová předložili radě města informace o výsledku soudního řízení se žalobcem 
o určení vlastnictví částí pozemků p.č. 1226/1 a p.č. 2255/1 v k.ú. Beroun. Žalobce se žalobou proti 
městu Beroun domáhal určení, že je vlastníkem částí uvedených pozemků, které jsou v katastru 
nemovitostí vedeny ve vlastnictví města Beroun. Vlastnictví dokládal trhovou smlouvou ze dne 16. 
10. 1936, která však nebyla zaknihována do tehdejších Pozemkových knih. Soud dospěl k názoru, 
že na základě trhové smlouvy nabyli vlastnické právo k předmětným pozemkům právní předchůdci 
žalobce, ale žalobce je právním nástupcem pouze k jedné polovině uvedených pozemků.
Vzhledem k tomu, že případné odvolání pravděpodobně nebude mít úspěch, doporučuje právní 
oddělení radě města odvolání proti rozsudku soudu nepodávat.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

37. 872/100/RM/2018 Mezinárodní goslarský hudební festival-složení delegace

I. Rada města souhlasí
se složením delegace na "Mezinárodní goslarský hudební festival" v rámci "Víkendu 
partnerských měst v Goslaru", který se bude konat ve dnech 17. - 19. 8. 2018, ve složení:
Mgr. Olga Chocová - vedoucí delegace, členka Rady města Beroun
Ing. Simona Boldi - vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit
Hana Tučková - koordinátorka partnerských vztahů

Mgr. Kůs informoval radu města o pozvání na Mezinárodní goslarský hudební festival, který se koná 
ve dnech 17. - 19. 8. 2018 ve městě Goslar. Pozvání platí pro tři účastníky.
Mgr. Kůs konstatoval, že se z důvodu své pracovní vytíženosti nemůže zúčastnit, a navrhl složení 
delegace: vedoucí delegace Mgr. Olga Chocová, Ing. Simona Boldi a Hana Tučková.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

38. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace
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Ing. Mišina podal informaci o návštěvě partnerského města Brzeg, kde se šestičlenná skupina z 
města Beroun zúčastnila oslav Svatojánského večera, jehož součástí byl i závod dračích lodí. 
Společnou posádku lodi tvořili účastníci z Berouna a z města Goslar a v závodě obsadili 10. místo z 
20 posádek.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta

39. Závěr

Po projednání všech bodů jednání ukončil Mgr. Kůs schůzi rady města.

Následovala valná hromada společnosti Berounská sportovní, a.s.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta

40. 873/100/RM/2018 Výroční zpráva společnosti Berounská sportovní, a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Mgr. Antonín Marx, Ing. Vojtěch Matějček

I. Rada města v působnosti valné hromady
Berounská sportovní a.s., IČ: 25627406, se sídlem Na Ostrově 900, 266 01 Beroun-Závodí, 
schvaluje Výroční zprávu za rok 2017 společnosti Berounská sportovní a.s.

Valná hromada společnosti Berounská sportovní, a.s.
-----------------------------------------------------------------------

K jednání byli přizváni Mgr. Marx, ředitel společnosti, a Ing. Matějček, člen představenstva 
společnosti.
Ing. Matějček konstatoval, že v roce 2017 převzala společnost sportoviště města Beroun a došlo 
též ke změně názvu společnosti na Berounská sportovní, a.s. (dříve Aquapark Beroun, a.s.). Dále 
pohovořil o převzetí zimního stadionu v roce 2016. Uvedl, že byly uskutečněny velké investice 
zejména do zimního stadionu, příjmovost zvyšuje vysoká návštěvnost.
Mgr. Marx na dotaz starosty uvedl, že se spoluprací s městem Beroun je spokojen. Snaží se 
realizovat některé aktivity, které budou mít kladný vliv na ziskovost, např. letní kempy, veřejné 
bruslení, apod. Konstatoval, že zimní stadion vyžaduje v současné době velké investice, ale 
aquapark je v dobrém stavu.
Ing. Matějček konstatoval, že společnost Berounská sportovní pokračuje ve ztrátách. Úkolem 
společnosti pro tento rok je zvýšit příjmovost a snížit ztrátu společnosti.
Na podnět Mgr. Kůse Mgr. Marx slíbil připravit seznam nápadů na využití potenciálu berounských 
sportovišť.

Valná hromada byla ukončena v 17.45 hod.

Na dotaz Mgr. Kůse Ing. Matějček pohovořil o aktuálním postupu týkajícího se dobudování 
komunikace k areálu Golf směrem od "Zabitého". Informoval o jednáních s majiteli sousedících 
pozemků, které se podařilo odblokovat. Realizace části komunikace od hlavní silnice k železniční 
trati by měla probíhat v září až říjnu 2018.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato
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Mgr. Ivan Kůs
starosta

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Mgr. Emil Šnaidauf
radní
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